
List of events sorted by end date

Posted by scn68100 - 2013/06/25 00:34

Liste des évènements triés par date de fin

Bonjour,

Quand je tri les évènements par date de fin, je constate que le trie n'est pas respecté

Avec option tri inverse ou non

Par contre, pour les dates de début, cela à l'air correct

Avez-vous constaté ce défaut ?

Cordialement

SC

List of events sorted by end date

Hello

When I sort events by end date, I note that sorts it is not respected

With sorting option reverse or not

On the other hand, for start dates, do this at the correct air

Have you found this defect?

Kind regards

SC

http://www.rainlendar.net/cms/images/fbfiles/images/Sans_titre_1.jpg

Re: List of events sorted by end date

Posted by Jorge_Luis - 2013/06/25 10:07

Which events are you showing? (original, current, future)

Check if the sort order is the right one (don't look at the icon's text)

@Rainy, there's a bug in the sort order (not sure if related to this issue). Events tab and Tasks tab have separate sorts, but when changing for one to another the icon only shows the last one instead of the tab selected one.

¿Quels sont les événements montrez-vous? (original, actuel, futur)

Vérifiez si l'ordre de tri est le bon (ne regardez pas le texte de l'icône)

(Pas sûr si lié à cette question). Onglets Evénements et Tâches ont sortes distinctes, mais en cas de changement pour un à l'autre sur l'icône montre seulement le dernier lieu de l'onglet sélectionné.

Re: List of events sorted by end date

Posted by scn68100 - 2013/06/26 01:10

Bonjour,

Merci d'avoir répondu, en faisant l'effort de traduire en français

Je n'utilise cet agenda que pour mes rendez-vous, donc :

- Pas de tâche, que des évènements

- La date de début et la date de fin est toujours identique

o (On ne peut donc savoir qu'elle est la date affichée, début ou fin)

Je suis sous Windows 8 Professionnel, 64 bit

Rainlendar Lite Version 2.11.1 (b29) 68 bit Compilé le 11 mars 2013

Je n'utilise pas l'onglet "TÂCHE"

Je ne vois aucune différence d'affichage quand j'utilise le menu "Afficher L'Original" et "Afficher L'Actuelle"

Par contre, le menu "Afficher À Venir" sélectionne bien les évènements futurs, donc la date de fin est correctement traitée

Sous ces trois menus, le tri par date de début, inversé ou non, est correct

Par contre, également sous ces trois menus, le tri par date de fin, option inversée ou non, n'est pas juste

J'ai modifié le langage pour être en anglais, j'ai le même bug

Si vous le désirez, je peux vous faire parvenir le fichier Default.ics

Cordialement

SC

Hello

Thank you for having responded, making the effort to translate into French

I don't use this calendar for my appointments, therefore:

- No task, that events
- The start date and the date of end is always the same
- o (Cannot therefore know that it is the date displayed, beginning or end)

I am on Windows 8 Professional, 64 bit

Rainlendar Lite Version 2.11.1 (b29) 68 bit compiled March 11, 2013

I do not use the "Task" tab

I see no difference display when I use the menu "Show the Original" and "Show the current"

On the other hand, the "upcoming show" menu selects well future events, so the end date is correctly treated

Under these three menus, sorting by date of beginning, inverted or not, is correct

On the other hand, also under these three menus, sorting by ending date, reverse option or not, is not just

I changed the language to English, I have the same bug

If you wish, I can send you the file Default.ics

Kind regards

SC

=====

Re: List of events sorted by end date

Posted by Rainy - 2013/06/26 03:00

Jorge_Luis wrote:

@Rainy, there's a bug in the sort order (not sure if related to this issue). Events tab and Tasks tab have separate sorts, but when changing for one to another the icon only shows the last one instead of the tab selected one.

True. I'll fix that. I wasn't able to find anything wrong with the actual sorting though. The start and end date is sorted the same way so they should both be broken or both work.

=====

Re: List of events sorted by end date

Posted by scn68100 - 2013/06/26 03:50

OK, I'll wait for the correction

Of all manner, it is not awkward for me, because as the end date is always the same as the start date, end date or start date sorting is identical

Kind regards

SC

OK, je vais attendre la correction

De toutes façon, ce n'est pas gênant pour moi, car comme la date de fin est toujours la même que la date de début, le tri sur date de fin ou date de début est identique

Cordialement

SC

=====